

嶺大賽艇隊及龍舟隊於賽艇比賽及室內龍舟比賽中取得優異成績

一連兩日 (8月18 - 19日) 的「第十一屆成龍挑戰盃全港大學賽艇錦標賽 2018」假沙田城門河圓滿結束。本港八間大學均派出最強賽艇隊伍，角逐多項賽事的殊榮，場面熱鬧鼎盛。

嶺南大學賽艇隊於多項賽事中表現出色，奪得男子四人單槳無舵手艇亞軍。而嶺大校友隊亦奪得校友賽女子八人單槳有舵手艇亞軍。得獎名單如下：

男子四人單槳無舵手艇 – 2000 米

亞軍：

陳凱樂 (工商管理, 三年級)、潘君健 (哲學, 四年級)、沈迪威 (社會科學, 四年級)、陸浩 (持續進修學院, 二年級)。

校友賽女子八人單槳有舵手艇 – 2000 米

亞軍：

許諾珩、譚潔榕、葉安茹、譚嘉儀、鍾楚欣、文靜雅、李敏玲、李詩欣、馮婉婷。

成龍慈善基金委員費葆奇女士及趙金卿女士與及學生服務中心總監高麗芳女士出席頒獎禮頒發獎項給得獎隊伍。



另外，嶺南大學龍舟隊亦於第八屆香港室內龍舟錦標賽獲得佳績。錦標賽於 8 月 19 日假鑽石山荷里活廣場舉行。得獎名單如下：

男子個人青年組(U23) – 200 米

冠軍：鄭浩賢（持續進修學院，一年級）

亞軍：徐禮中（工商管理，三年級）

季軍：方正軒（社會科學，三年級）

男子公開組 – 4 x 200 米接力

冠軍：

鄭浩賢（持續進修學院，一年級）、徐禮中（工商管理，三年級）、方正軒（社會科學，三年級）、何耀天（社會科學，三年級）。



恭喜嶺大賽艇隊及龍舟隊！

Lingnan Rowing Team and Dragon Boat Team grasped awards in Rowing Championships and Dragon Boat Championships

The 11th Jackie Chan Challenge Cup Hong Kong Universities Rowing Championships 2018 was successfully organized on 18 and 19 August in Sha Tin Shing Mun River Regatta Course. The eight local universities had sent their most competitive crews to take part and compete for the glories of their respective universities.

Lingnan University Rowing Team showed outstanding performance in the competitions. They won the 1st runner-up in the Men's Coxless Four and our alumni team won the 1st runner-up in the Alumni Women's Coxed Eight. The winners were as follows:

Men's Coxless Four – 2000m

1st runner-up:

CHAN Hoi Lok (Business Administration, Year 3), PUN Kwan Kin (Philosophy, Year 4), SHUM Tik Wai (Social Sciences, Year 4), LUK Ho (LIFE, Year 1).

Alumni Women's Coxed Eight – 2000m

1st runner-up:

HUI Nok Hang, TAM Kit Yung, YIP On Yu, TAM Ka Yee, CHUNG Cho Yan, MAN Ching Nga, LI Man Ling, LEE Sze Yan, FUNG Yuen Ting.

Mrs. Betty da Silva and Ms. Kathy Chiu, members of the Jackie Chan Charitable Foundation and Ms. Jenny Ko, Director of Student Services Centre, have attended the Prize Presentation Ceremony and presented the prizes to the winners.



The Dragon Boat Team also got excellent result in the 8th Hong Kong Indoor Dragon Boat Championships. The Championships was successfully organized on 19 August in Plaza Hollywood, Diamond Hill. The winners were as follows:

Men's U23 – 200m

Champion: KWONG Ho Yin (LIFE, Year 1)

1st runner-up: CHUI Lai Chung (Business Administration, Year 3)

2nd runner-up: FONG Ching Hin (Social Sciences, Year 3)

Men's Open Relay – 4 x 200m

Champion:

KWONG Ho Yin (LIFE, Year 1), CHUI Lai Chung (Business Administration, Year 3), FONG Ching Hin (Social Sciences, Year 3), HO Yiu Tin (Social Sciences, Year 3).



Congratulations to Lingnan Rowing Team and Dragon Boat Team!